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Pitanje postavljeno kantonalnim zavodima za zdravstveno osiguranje i Fondu zdravstvenog 

osiguranja Republike Srpske: „Koliko je do sada naplaćeno sredstava za liječenje po osnovi 

ozljeda nastalih u prometnim udesima od osiguravajućih društava? Molio bih da nam se 

dostavi izvješće za posljednjih pet godina u pisanom obliku.”  
 


